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Z A P I S N I K
s 127. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 15. svibnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i
financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i
promet, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Nikola Muvrin, direktor
„Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.,  Branka  Crnković,  službenica  GSC  Delnice,  Mirela  Srkoč  Šenkinc,
direktorica  Turističkog  ureda  Turističke  zajednice  Grada  Delnica,  Dražen  Rački,   JVP Delnice,
Tomislav Mrle,  voditelj  Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada,  samouprave i  uprave i
Klaudija Kumpar, tajnica gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Dario Medvedec umjesto kojeg sjednici prisustvuje
Branka  Crnković,  Mirela  Srkoč  Šenkinc,  Dragan  Abramović  umjesto  kojeg  sjednici  prisustvuje
Dražen Rački, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

ZRINKA RUŽIĆ
- Aktivnosti vezane uz rebalans proračuna.
- Ugovor  o nabavi  uredskog materijala  te  Ugovor  za  dobrovoljno  zdravstveno osiguranje  s

Unikqom.
- Plaćanje stipendija učenicima i studentima, knjiženje faktura za travanj.
- Poslan je JOPPD.
- Ostale redovne aktivnosti.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Obrada knjižne i neknjižne građe.
- Nabava knjiga i komunikacija s dobavljačima.
- AV građa je na korištenju (filmovi), daje se na korištenje pod istim uvjetima kao i knjižna

građa dok se ne donese Pravilnik. Potrebno je s programerima riješiti programiranje zakasnine
za  AV građu.  Ovime  Knjižnica  nije  postala  videotekom.  Radi  se  o  ekranizaciji  poznatih
klasika, novim 
novim  bestsellerima,  Diznijevoj  produkciji,  filmskoj  adaptaciji  lektira,  dokumentarcima
vezanim uz nastavne programe i slično.

- U radionice i pričaonice uključene su sve djelatnice a s obzirom da se radi o djeci od 3-5
godina posao je zahtjevan ali se prilagođavamo i uzrastu i prostoru koji je nedostatan.

- Čitateljski kutak obit će obilježen danom obitelji, druga radijska emisija govorit će o projektu
„Europa u školi“.

- Nastavljaju se aktivnosti vezane uz književni susret u Osnovnoj školi.
- Zatražit će se ponuda za „Dodir riječi“.
- Obilazak doma OSRH s arhitektima.
- Plaćanje računa, rad na web stranici.



- Akcija učlanjenja u Knjižnicu za 25,00 kuna za nezaposlene još uvijek traje. 

DAVORKA GRGURIĆ
- Konzultacije za izradu rebalansa proračuna.
- Rješenja  za  komunalnu  naknadu,  komunalni  doprinos  i  naknade  za  nezakonito  izgrađene

zgrade.
- Odrađena je sanacija klizišta na cesti za Razloge.
- Odrađen je sastanak za rekonstrukciju Supilove ulice u Komunalcu. Napravljeni su ugovori za

izvođenje građevinskih radova te javne rasvjete.
- Rješava se problematika visećeg mosta preko Kupice. 
- Prometno redarstvo.
- Izdano je rješenje za kuću „Bolf“.
- Započela je deratizacija naselja Delnice, Crni Lug i Brod na Kupi te dezinsekcija romskih

naselja.
- Izvršeno  je  iskolčenje  poljoprivrednih  površina  koje  su  date  u  najam  poljoprivrednim

proizvođačima.
- Sastavljen je okvirni sporazum za električnu energiju.
- Rješavaju se zahtjevi za korištenje javnih površina.
- Postignut je dogovor oko uređenja sanitarnih čvorova u Lučicama u Radničkoj 6.
- S predstavnicima Autoceste obiđen je teren vezano uz pristupnu cestu prema Petehovcu.
- S predstavnicima Arkade obiđen je teren a vezano na uklanjanje nedostataka na radovima u

Supilovoj ulici.
- Jučer je održan sastanak za poslovne zone čemu je prethodilo pismeno očitovanje i davanje

podataka na osnovu kojih su došli na radni sastanak.
- Obiđeni su objekti za budući muzej i knjižnicu s predstavnicima projektanata.

NIKOLA MUVRIN
- Najviše posla odlazi na košnju i sadnju cvjetnih nasada. Cvijeće je posađeno pokraj fontane

gdje je posijana i trava. Uglavnom se sade otpornije biljke. U Brodu na Kupi veći dio posla je
odrađen što se tiče sadnje cvijeća i košnje trave. Trava je pokošena na grobljima u Zamostu i
Kuželju.

- Košnja trave u Delnicama, preostale su još manje površine nakon čega se kreće u košnju Parka
kralja Tomislava.

- Redovito čišćenje kanti za smeće i održavanje površina.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Održana je dječja olimpijada na Cresu. Djeca i roditelji jako su zadovoljni odlaskom koji je

zapravo bio lijepi izlet.
- Od ponedjeljka se započinje s rješavanjem zamolbi za upis u vrtić. Zamolbe se primaju do 22.

svibnja.
- Rad s pripravnicama na njihovim oglednim radovima.
- U sklopu projekta koji se provodi na nivou cijele države, u Vrtiću je bio ortoped koji je djeci

pregledavao  stopala  i  noge.  Na  žalost,  oko  95  %  djece  ima  problema  s  platfusom  ili
iskrivljenim nožicama. Nakon pregleda liječnik je održao sastanak s roditeljima.

DRAŽEN RAČKI
- Intervencija nije bilo.
- Redovne aktivnosti, košnja trave, nabava opreme i odjeće za obilježavanje obljetnice DVD-a.
- Danas je dan tehnike.

BRANKA CRNKOVIĆ
- GSC muku muči s financijama, objekti su veliki, prihodi vrlo mali.
- Započelo je uređenje svlačionica na klizalištu čime će se proširiti ponuda i povećati prihod.



- Sljedećeg tjedna obavit će se razgovor s predstavnicima NK Goranin vezano za izradu idejnog
projekta nogometnog stadiona. 

TOMISLAV MRLE
- Izrada rješenja vezanih uz socijalu nakon sjednice Socijalnog vijeća.
- Izrada zapisnika Komisije za javna priznanja.
- Komunikacija s DUUDI-jem vezano uz parcelacijski elaborat knjižnice.
- Odgovor Ministarstvu uprave vezano za državne stručne ispite i imenovanje pročelnika.
- Inginspektu je upućen upit na temu zaštitne odjeće komunalnog redara.
- Najvažnija i najopsežnija aktivnost je provođenje izbora za članove vijeća MO. Sve se odvija

kako treba, provode se dežurstva, Povjerenstvo se sastaje često, štampani su plakati z a liste.
- Za stručno osposobljavanje sva potrebna dokumentacija poslana je Zavodu za zapošljavanje.

Nakon dobivanja suglasnosti slijedi potpisivanje ugovora, prijava kandidata na mirovinsko i
zdravstveno.

- U suradnji s predsjednicom Gradskog vijeća i predsjednicom MO Delnice organiziran je zbor
građana za 22. 5. vezano uz imenovanje novog trga, a 25. 5. provest će se javna rasprava
vezano uz državna odlikovanja.

Gradonačelnik  je  zamolio  prisutne  da  im prvi  prioritet  bude  priprema  akata  vezanih  uz  rebalans
proračuna koji mora biti zadnji četvrtak ovog mjeseca na sjednici Gradskog vijeća, kako ne bismo ušli
u zonu troškova za idući mjesec. Alternative nemamo, gubitak prihoda je ogroman i taj nesrazmjer
prihoda u odnosu na planirane je takav da moramo napraviti drastične rezove. 4.200.000 kuna smo u
minusu  i  to  treba  uravnotežiti.  Svaki  dan  je  bitan  jer  svaki  dan  je  novo  trošenje  i  to  se  mora
rebalansom presjeći jer, bez obzira na bol koja će se osjetiti na mnogim stranama ne možemo trošiti
više nego što imamo prihoda. Osim onoga što smo izgubili ukidanjem Zakona o brdsko planinskim
područjima umanjen je prihod od poreza na dohodak, na dobit,  na vojnim objektima izgubili  smo
1.200.000 kuna komunalne naknade. Drugi nisu imali takav porez na dohodak pa i u mini poreznoj
reformi  povećanjem  neoporezivog  dijela  neće  osjetiti  takav  udar  kao  Delnice  i  Ogulin  gdje  je
najdrastičnije. Za sada ne pomišljamo na dodatno opterećenje građana. Kruna svega je da će radnici
imati plaće manje za 22 % što je strašno ali alternative nema. Čak i kada bi se ukupna masa plaća
stavila na nulu nedostajalo bi još 1.700.000 kuna. Moramo rezati tamo gdje će „najmanje“ boljeti a to
su javne potrebe. Gubimo pola proračuna, kompenzacijska obećanja na kraju godine ostala su samo
obećanja a ako Sabor i izglasa dopunu Zakona on će stupiti na snagu tek 1. 1. 2016. godine. Grad
nikada nije bio u goroj situaciji. Moramo osigurati funkcioniranje grada, bit će puno nezadovoljnih
pogotovo u područjima kulture i sporta koji su bogatstvo svake  društvene sredine ali ako je to na vagi
s primjerice asistentima u nastavi,  produženim boravkom i slično, onda je to neminovno. Moja je
dužnost i odgovornost osigurati da grad funkcionira, sve drugo, na žalost, ne ide. Ovo je najdrastičnija
stepenica na koju se moramo spustiti. Neće biti subvencija niti investicijskog, tekućeg održavanja. Do
rebalansa obveze će se izvršiti a iza toga krešemo sve. Ušli smo u začarani krug siromaštva.

Dovršeno u 8,50 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


